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No.70 Henan Road, Shinan District 
266001 Qingdao City

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We have been specializing in glass mosaic for three years, and have designed more than 30 usual models and 100 acceptable colors.

Our Crystal Glass Mosaic Tiles are made from cast, crystal clear glass tiles, with a "kiln fired" colored backing. With the coloring residing on the back
portion of these clear glass tiles, the tiles have a depth which is truly unique and eye catching. Light passes into the tiles to illuminate the colorful
backing, giving these tiles a vibrant colorful appearance unmatched by other mosaic tiles. These tiles are acid-resistant and alkali-resistant. They are
kiln fired at a temperature of 800 degrees to guarantee durability. As such, these tiles are often used for exterior and interior walls, many types of
crafting projects, swimming pools, gyms, coffee houses, casinos, bathrooms, kitchens, gardens, and schools.

We can manufacture daily no less than 1000 square meters and 80% exported to oversea markets.

We can design and supply all kinds of pictures made of glass mosaic according to your requirement and picture.

Company Profile of Qingdao Qianfine Trading Co.,Ltd

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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